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У овом тренутку Партија уједињених пензионера Србије веома је близу одлуке да на
наредне изборе изађе самостално, односно чини све да се припреми да сама пређе
цензус, каже Милан Кркобабић, потпредседник ПУПС-а. Он додаје да ПУПС на
политичкој сцени Србије нема ни пријатеље, ни непријатеље и да је отворен за
коалициону сарадњу са свим другим странкама.

  

Да ли имате нека истраживања која потврђују могућност да сами освојите више од
пет одсто гласова?

  

Да је Мојсије чекао истраживања јавног мњења, Јевреји би и данас чучали у Египту.
Истраживања су различита, по резултатима Факултета политичких наука од пре два
месеца имамо 6,4 одсто, некад нам дају 3,5 некад 2,8 одсто. То су све мали узорци на
хиљаду испитаника и тешко је проценити. Ми званично имамо више од 100.000 чланова и
надамо се да ћемо се организовати тако да сами пређемо цензус. А по реакцијама
актера на политичкој сцени најбоље можете да процените како стојите. То је
неприкосновен лакмус.

  

На пример?

  

То су мале тајне.

  

Да ли сте са садашњим коалиционим партнерима из СПС-а разговарали о будућем
изласку на изборе. Чини се да сте ви у медијима покренули то питање?

  

Ја јесам први покренуо тему односа са СПС-ом и отворио сам карте. Ствари су врло
једноставне – ПУПС на политичкој сцени нема непријатеља и не води борбу против њих.
ПУПС има своју основну мисију и залаже се за њу, а тренутни политички живот у Србији,
по мени, не може без коалиција.
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Наравно да ћемо прво разговарати са људима са којима смо у коалицији. То је ствар
домаћег васпитања. Али та коалиција није чврста, онда је одрадила свој предизборни и
свој изборни део, после тога наступамо у две одвојене колоне. Да ли ћемо заједно
поново одлуку ћемо донети у датом моменту. Кажем то веома отворено, веома поштено,
веома одговорно.

  

Спекулише се, међутим, да ви тим причама само покушавате да од коалиционих
партнера из СПС-а извучете што више пред следеће изборе, односно да боље
наплатите своје чланство у коалицији?

  

Нема разлога да ми од њих нешто тражимо. Ми смо правили заједно коалицију, унапред
смо дефинисали односе.

  

Али они су у тој коалицији већински партер?

  

У коалицији као и у акционарском друштву партиципирате различитим процентом. Али
понављам, коалиција не може бити „власништво” једног партнера нити он има тапију на
коалицију. Ми нити смо око СПС-а, нити шта тражимо, једноставно смо у датом моменту
дефинисали неке заједничке циљеве и изашли заједно на изборе. Даље преплитање је
ту престало.

  

Рекли сте да је СПС издао идеје левице?

  

Ја нисам изнео вредносни став о СПС-у и његовим програмским начелима. Већ само
њихово практично поље деловања, које знамо које је. Да ли су га они добили вољно или
невољно, али њихово поље се није поклапало са тим идејама. А поље деловања ПУПС-а
је идентично са мисијом коју има – борба за социјалну државу и за угрожене категорије
становништва.

  

А где сте ви нашли заједничку црту са СНС-ом, као партијом деснице, недавно се

 2 / 4



Милан Кркобабић: На политичкој сцени Србије ПУПС нема ни пријатеља ни непријатеља
субота, 23 јул 2011 00:07

доста причало о тој коалицији?

  

Па не ради се о заједничкој идеји. СНС је нова политичка опција, јесу ту и људи који су
били у другој странци, али имају нови програм. У овом тренутку не знамо који је то
програм који ће они понудити и коалиционим партнерима и грађанима Србије. После
ових избора знаће се ситуација.

  

Дакле, када говорите о коалицији са СНС-ом, говорите искључиво о постизборној
коалицији?

  

Па ми о свима говоримо на тај начин. У овом моменту не знамо како ће се одвијати
ситуација на политичкој сцени Србије. Ми једноставно само одбијамо да нам неко
наметне да унапред кажемо: не са овима нећемо.

  

Добро, али откуд баш спекулација да ћете у коалицију са СНС-ом? Што није
поменут ДСС или СРС?

  

Па, не знам ваљда кад кажете да имате отворен став, они одмах иду корак даље.

  

Дакле, понављам, нико нам неће наметнути са ким ћемо ићи, одлучићемо самостално и
према ономе што у том моменту буде политичка реалност Србије и то увек имајући на уму
заштиту социјалних групација којима се бавимо.

  

То значи да бисте могли у било коју коалицију у којој бисте нашили места?

  

Не ми да нађемо места него концепт социјалне правде и одговорности. То је наша мисао,
договор са грађанима, а онда и са политичким партијама које то прихватају.

  

 3 / 4



Милан Кркобабић: На политичкој сцени Србије ПУПС нема ни пријатеља ни непријатеља
субота, 23 јул 2011 00:07

Мислим да је ова могућност да идемо од Бориса до Томе и од Томе до Бориса, одлична
ствар. Не би ваљало да идемо од Бориса до Тадића и од Томе до Николића. Та
могућност је нови квалитет Србије данас, мислим да то треба грађани да препознају.

  

Да ли имате само пензионере као чланове?

  

Старосна структура ПУПС-а променила се у последње две-три године и сада око
половине чланства чине људи који имају око 45 година, који су премлади за пензију, а
престари да нађу нови посао.

  

Колико ће та промена утицати на активности странке усмерене углавном за заштиту
пензионера ?

  

Видљиво је да се ПУПС залагао за права свих социјално угрожених категорија, а не
само пензионера. Ми смо творци концепта социјалног предузетништва, законски текст је
готов, од јесени почиње јавна расправа о њему. У западној Европи овај сектор доноси 10
одсто бруто друштвеног производа. То је предузетништво које за циљ нема профит, већ
подмиривање егзистенцијалних потреба својих чланова, а профит служи за
реинвестирање и он је намењен свим маргинализованим социјалним групама, пре свега
онима који имају око 50 година и које ће послодавац последње да узме са тржишта
рада”, каже потпредседник ПУПС-а.

  

Г. Новаковић

  

(Политика)
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